
 
 

 

Referat från årsmötet i Ekeryd Tomtägerförening 2017. 
 
Den 15. april afholdte föreningen årsmöte på Skensgården i Vivljunga. 
 
Till årsmötet var mött 17 tomtägare. 
 

Dagordning: 

1. Val av ordförande vid stämman.   

2. Mötets stadge enliga utlysande.  

3. Val av två justeringsmän, vilka jämväl skall tjänstgöra som valkontrollanter och 

rösträknare.  

4. Styrelsens förvaltningsberättelse samt revisorns berättelse.   

5. Fastställande av balansräkning jämte disponering av uppkommen vinst.  

6. Fråga om ansvarsfrihed för styrelsen.   

7. Fastställanda av årsavgift  (400 SEK) och extra avgifter (400 SEK) samt insats jf. § 4 i 

stadgarna (5.000 och 0). 

8. Val av styrelseordförande. 

9. Val av övriga styrelseledamoter jämte av suppleanter. 

Styrelsen föreslår 2 styrelseledamoter. 

10. Val av revisor jämte suppleant.   

11. Styrelsens och föreningsmedlemmarnas förslag. 

Styrelsens förslag till nya stadgar, bifogas härmed. 

  12. Eventuellt övriga frågor. 
 
 

1. Bert Pigge, ordförande vid stämman. 
 
2. Mötet godkänt. 
 
3. Stig Christiansen ock Vivian Birlie, justeringsmän. 
 
4. Förvaltningsberättelse avlagt av Bert Pigge: 
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Ekeryd Tomtägerförening  
Styrelse berättelse  år 2016-2017. 
 
Styrelse  kom flera gånger tillsamman och pratade flera saker. 
 
För kontakt med medlemmerna vill styrelse använda mailen. Det sparar frimärken och det är 
enklare att kontakta medlemmer.  Vi bestämde oss för domainen ekeryd.net.  
Vi skapade en hemsida för att se hur vi kan använda dem för allmän information till medlem, med 
tänke på privacy.   
Mailadressen styrelse@ekeryd.net blev mailadressen från styrelse.  Det är adressen styrelsen 
redan  började använda  och skall använda  i framtiden. Innan föreningen kan använda eposten till 
inkallese för årsmöte skall vi anpassa våra stadlagerna. 
Det blir också lättare att informera medlemmerna via mail. 
Vi har också pratat om vad vi kan och skall inlägga på hemsidan med tänke på privacy.  
 
I oktober  konstaterade komunen en störrer  vatten förbruckning än normalt. Vi hittade läckagen i 
en skadat ventil. Allt blir vidare med ägaren löst. Styrelsen frågar alla att håla koll på 
vattenledningar på egen tomt och stänga ventilen när man kör hem. 
 
Så småningom körr bilar igen om slutstenen i Rådjursstigen, också folk som inte bor i området. 
Stenen skall flyta så att genomfart blir omöjlig. Knutt skulle flyta stenen tillbaka, men har inte gjort 
det tills nu 
 
Vi har börjat med ängen. Knut hari hösten  plogat och vidare bearbetat  ängen.  Han skall nu i 
våren såra gräss och havre. Senare kan vi använda en ängfröblanding  
 
Vi har pratat stadgar och kommer nu i årsmöte med ett förslag för ändringar så att föreningen  i 
framtiden kan avända  eposten. Vi behandlar det senare under punkt 11. 
Bänkar längs vänneån är i en dålig skick. Vi kan renovera dem men vi tänker att göra en enkel 
modell  bänk i trä som är lättare och billigare. Kan vi kanske och sätta en bänk nära ängen. 
 
Träd i Vänneån har styrelse också pratat. Vi hade kontakt med Lantmäteriet  om gränsen åt 
vänneån. Gränsen ligger i ån.  Också kontaktade vi Länstyrelsen, naturvård , om vad vi får göra 
med träd i ån. Dem svarade : Det berör på hur stora träd det rör sig om , hur de ligger och vad man 
behöver göra för att ta bort dem.  
Eftersom död ved i vatten är en bristvara i naturen , är det bra om man kan låta så mycket som 
möjligt ligga kvar. Men det skulle inte vara farlig eller blokkera vatten . Köra med  
maskiner i vattnet eller  gräva i vattnet för att ta bort träd kan kräva en anmälan till  
Länsstyrelsen om vattenverksamhet. 
 
För soppbillen kräves en gallring från vägsidorna till 4,5m hög. Framförallt är det en stor del från 
Rådjursstigen. tills nu hittade vi ingen entreprenör , som kan hjälpa oss. 
 
Från postlådorna var brädorna  i dålig skick. Dem blev reparat. Också blev postlåderna växlat från 
plats så att alla hängar logisk per väg och nummer. Postlåderna, som man inte kunde flyta 
lämnades hos respektiva ägarens hus och ägaren blev informerat per brev. 
 
Knut plogade snön i vintern  och reparerade hål i vägen. Vi söker en lösning för vatten på vägen i 
kurvan nära Rådjursstigen 6. 
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Frågor: 
Underhåll av Vänneån pga. stormfälda trä. Der hänvisas til berättelsens kontakt 
med Lantmäteriet, och föreningen gör inget. 
Hur skall ängen underhållas (beplantes). Ängen är harvat i 2016 för att bortplocka 
små trä och grässet växer och återvinner naturligt. 
Berättelsen godkänt. 
 
Revisor har godkänt räkenskaben utan anmärkning. 
 

5. Räkenskaben genomgået och merförbruket (underskottet) var 1.676,- 
Vattenförbrukning skall för att giva balanc ökes till 400,- årligen / tomt. 
 

6. Ansvarsfrihed för styrelsen, godkänt. 
 
7. Årsavgift 400,- och ekstra avgift (vatten) 400,- för tomt /år. 

Insats jf. § 4 i stadgarna 5.000,- ock 0,- (nul). 
Godkänt. 
 

8. Val av ordförande, Bert Pigge. 
 
9. Val av ledamoter: 

Kassör, Flemming Larsen. 
Ledamot, Anita Nielsen. 
Val av styrelses suppleant, Peter Dugbæk. 
 

10. Val av revisor, Stig Christiansen. 
Val av suppleant, vakant. 
 

11. Förslag: 
Styrelsens förslag godkänt med en tillägg i §8 nästsista avsnitt: Beslutet om 
ändring, av gemensamme anlägninger, kan endast ske enligt ett beslut på ett 
årsmöte. Också i §18, 2 avsnit: Medlemmarna underhåller själv vattenledningen 
(serviseledning) från och med egen serviseventil, och föreningen underhåller 
föreningens fordelingsnet och serviseledning fram till medlems serviseventil. 
Förslag från Älgstigen 1: Dom första ca. 25 metrar av Älgstigen från Vänneleden 
asfalteras. Icke godkänt, föreningen vill ha särligt fokus på området med grus och 
skrabning. 
Förslag från Älgstigen 1: Där skal lägga en sten mera för att spärra genomfart för 
slutat av Rådjursstigen. Styrelsen skal fråga beredskapen om vägen må spärras, 
hvilket da göras annars vil vagen vära öppen. 
 

12. Övriga frågor: 
Skeensgårdens behov för stötte och medlemmar. 
Rörande löse hunde i området, hunde skall vara kopplat. 
Öppen ild på marken ar inte tilladet. 
Grannahjälp, läg evt. telefonnummar i elskåp, alt. skicka mail till styrelsen som vil 
videreskicka den till tomtägaren. 
Referat och info skickas med post denne gäng, vidare hänvisas till hemsidan 
ekeryd.net, där också statgar ligger. 
 

 
Stig Christiansen     Vivian Birlie 


